



African Public Procurement Network (APPN)

Invitation to Submit Candidatures for a Three-hour Procurement Webinar



As part of its responsibilities to provide a regular platform of learning and networking for the Network member countries, the General Secretary of the APPN Technical Secretariat invites the member countries to submit candidates for the following virtual procurement webinars:

| Webinar Number | Topic | Tentative Date | Presenters |
|----------------|---|-----------------------------------|--|
| APPN/WEB.1/F | Professionalization of Public Procurement Officials through the Training of Trainers. | January 25, 2022 (in French) | Jean-Claude Pieri Trainer of trainers SETYM International Inc. Canada |
| APPN/WEB.2/E | Professionalization of Public Procurement Officials through the Training of Trainers. | February 22, 2022 (in English) | As above |

The candidatures (one per member country) must be submitted by email to (email address) to the Technical Secretariat by December 15, 2021. In order to make the three-hour virtual webinar an effective learning event, a maximum of 25 candidates will be selected for each webinar. The candidates to be submitted should have the necessary aptitude and potential to train others.

Aftar Touré MOROU
Secretary General
African Public Procurement Network



Réseau Africain de la Commande Publique (RACOP)

Invitation à soumettre des candidatures pour des webinaires de trois heures de temps



Faisant partie de ses prérogatives d'offrir une plateforme d'apprentissage constant et de réseautage aux pays membres du Réseau, le Secrétaire Général du Secrétariat Technique du Réseau Africain de la Commande Publique (RACOP) invite les pays membres à soumettre leurs candidatures pour les webinaires virtuels suivants :

| Numéro du webinaire | Thème | Proposition de date | Présentateurs |
|-------------------------|---|---------------------|---|
| RACOP/WEB.1 Français | La professionnalisation des acteurs de la commande publique grâce à la formation de formateurs. | 25 janvier 2022 | Jean-Claude Pieri Formateur des formateurs SETYM International Inc. Canada |
| RACOP/WEB.2 Anglais | La professionnalisation des acteurs de la commande publique grâce à la formation de formateurs. | 22 février 2022 | Jean-Claude Pieri Formateur des formateurs SETYM International Inc. Canada |

Les candidatures (une par pays membre) doivent être soumises par email à l'adresse email du Secrétariat Technique au plus tard le 15 décembre 2021. Afin de faire de ce webinaire de trois heures d'horloge un événement d'apprentissage efficace, au maximum vingt-cinq (25) candidats seront sélectionnés pour chaque webinaire. Les candidats à soumissionner devraient avoir les aptitudes et potentiels nécessaires à former les autres.

Aftar Touré MOROU
Secrétaire Général
Réseau Africain de la Commande Publique